

# ICT

INTELLIGENT CONFIGURATION  
SOFTWARE / INTELLIGENTE  
KONFIGURATIONSSOFTWARE



The configuration software is suitable for commissioning and lighting control of individual data concentrators (iDC) and the associated luminaire controllers iLC, iPC and iPC-HD and is used for convenient and fast installation of all controllers in a network segment.

## FEATURES

- ✓ Free software for quick commissioning of the iciti controllers and the iciti iDC
- ✓ Unique identification of each controller with barcode (reader optional)
- ✓ Parameterization of the controllers acc. to the OLC-LonMark® profile
- ✓ Operating system Windows 10, 64Bit

## DOWNLOAD

- ✓ [info@icitech.com](mailto:info@icitech.com)

## OPERATING MANUAL

- ✓ [www.icitech.com/product/ict/](http://www.icitech.com/product/ict/)

Die Konfigurationssoftware ist für die Inbetriebnahme und die Lichtsteuerung einzelner Datenkonzentratoren (iDC) und der dazugehörigen Leuchtencontroller iLC, iPC und iPC-HD geeignet und dient der komfortablen und schnellen Installation aller Controller in einem Netzsegment.

## EIGENSCHAFTEN

- ✓ Kostenlose Software zur schnellen Inbetriebnahme der iciti-Controller und des iciti-iDCs
- ✓ Eindeutige Identifikation jedes Controllers mit Barcode (Lesegerät optional)
- ✓ Parametrierung der Controller erfolgt gemäß dem OLC-LonMark®-Profil
- ✓ Betriebssystem: Windows 10, 64Bit

## DOWNLOAD

- ✓ [info@icitech.com](mailto:info@icitech.com)

## BEDIENUNGSANLEITUNG

- ✓ [www.icitech.com/de/product/ict/](http://www.icitech.com/de/product/ict/)